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ΠΑΡΑΣΚΗΝΙΟ      σελ. 3

ΛΥΚΟΒΡΥΣΗ – ΠΕΥΚΗ           Σελ.11

Στόχος 
οι 500 
τόνοι 
βιοαποβλήτων

ΜΕΤΑΜΟΡΦΩΣΗ                       Σελ.8

Θα πληρώσουν 
και 
οι πολύτεκνοι 
τροφεία!

ΑΥΤΟΔΙΟΊΚΗΣΗ                           Σελ. 16

Αξιολόγηση – μαϊμού!
Σε φιάσκο εξελίχθηκε η “αξιολόγηση των Δήμων”. 
Διακρίσεις για υπηρεσίες που δεν υπάρχουν και άλλα ευτράπελα! 

Π ρ οχω ρ ά  
σ τ ην  α π ό κ τ η σ η 
τ η ς  A LT EC 
ο  Δή μ ο ς !

 Γελάνε και “τα πολλά τσιμέντα”
 Η εμπάθεια τυφλώνει.
  Kαταλαβαίνεις ότι είναι αδύνατο να 

έχει ειπωθεί κάτι τέτοιο.
  Προ των πυλών η καύση των 

απορριμάτων. 
  Ηράκλειο και Μεταμόρφωση ούτε 

ιδιωτικές εταιρείες να ήταν!
 “Τα έχει πάρει” με τα βιοαπόβλητα

HΡΑΚΛΕΙΟ                            Σελ.4

Στον “αέρα”
 το 7ο

 Δημοτικό

Όχι στην καύση των απορριμμάτων 
λένε 5 δημοτικές κινήσεις  
.....................................................Σελ 16

Ν. ΦΙΛΑΔΕΛΦΕΙΑ – Ν. ΧΑΛΚΗΔΟΝΑ 
Ένωσαν δυνάμεις για το περιβάλ-
λον 3 παρατάξεις   
......................................................Σελ. 6 

ΚΑΛΟΚΑΙΡΙΝΗ ΑΠΑΣΧΟΛΗΣΗ: 
Ποιός Δήμος είναι ο πιο ακριβός! 
.......................................................Σελ 6

Υπέρ της αναγκαιότητας η 
παράταξη Μανούρη, η Λαϊκή 
Συσπείρωση, η Ενότητα.

Κατά Θωμαϊδου – 
Χριστοδούλου.
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Επικαιρότητα

Το κράτος – τρομοκράτης, το κράτος 
- κίνδυνος για όλη τη Δυτική Ασία ξε-
περνάει τα όρια το ένα μετά το άλλο. 
Και ενώ είναι σε εξέλιξη η γενο-
κτονία που διαπράττει στη Γάζα με 
την υποστήριξη των ΗΠΑ και των 
περισσοτέρων χωρών της Ευρωπα-
ϊκής Ένωσης, επέλεξε να ανοίξει νέο 
μέτωπο. 
Με το Ιράν αυτή τη φορά, με το 
γνωστό σαθρό επιχείρημα, αυτό της 
δήθεν απόκτησης πυρηνικών όπλων. 
Όπως τα δήθεν χημικά του Ιράκ που 
δικαιολόγησαν την εισβολή του 2003 
και την καταστροφή της χώρας.
Τι κι αν η Τουλσι Γκαμπάρντ η 
επικεφαλής της Εθνικής Υπηρεσίας 
Πληροφοριών  δηλώνει ότι δεν έχουν 
ενδείξεις για κατασκευή πυρηνικών 
όπλων από το Ιράν. 
Το Ισραήλ θέλει να τραβήξει τις Ηνω-
μένες Πολιτείες στον πόλεμο και θα 
χρησιμοποιήσει όλα τα μέσα. 
Από ό,τι φαίνεται στην κατάσταση 
που έχει περιέλθει ο κόσμος η λύση 
με τα εκτρώματα (Ισραήλ, Ουκρανία, 
Ταϊβάν) που έχει κατασκευάσει ο 
δυτικός κόσμος θα δοθεί μόνο επί 
του πεδίου. 
Αυτό το μέλλον επιφυλάσσουν σε 
εκατοντάδες εκατομμύρια ανθρώ-
πους.
 
Σε ότι αφορά εμάς τους πολίτες μπο-
ρούμε να συνεχίσουμε εντονότερα 
να κάνουμε αυτό που κάνουμε: να 
στηρίζουμε την Παλαιστίνη, να απο-
δοκιμάζουμε το κράτος τρομοκράτη, 
να δείχνουμε σε κάθε υπήκοό του ότι 
δεν είναι καλοδεχούμενος πουθενά.

Του Εκδότη

Με δικό του περίπτε-
ρο εκπροσωπήθηκε 
ο Δήμος Νέας Ιωνίας 
στην Attica Green 
Expo 2025, προ-
σελκύοντας πλήθος 
επισκεπτών αλλά και 
μαθητών του Δή-
μου, που ήρθαν σε 
επαφή με την ανα-
κύκλωση. Ξεχώρισε 
επίσης η συμμετοχή 

του Δημάρχου, Πα-
ναγιώτη Μανού-
ρη, στη συζήτηση με 
θέμα: «Χρηματοδο-
τήσεις και προγράμ-
ματα για τη μείωση 
του περιβαλλοντικού 
αποτυπώματος και τις 
νέες τεχνολογίες».

Ο κ. Μανούρης στην 
τοποθέτησή του υπο-

γράμμισε τη σημασία 
των καινοτόμων 
λύσεων στην Αυτο-
διοίκηση, αλλά και τις 
διαχρονικές δυσκολί-
ες στη διαχείριση των 
απορριμμάτων, την 
ενεργειακή εξοικονό-
μηση, το πράσινο και 
τις απαλλοτριώσεις, 
καθώς και στην υπο-
στελέχωση των υπη-

ρεσιών και τα δημο-
τικά τέλη. «Χωρίς 
στελέχωση, χωρίς 
πόρους, χωρίς με-
λέτες, δεν μπορού-
με να φέρουμε τη 
βιώσιμη ανάπτυξη. 
Πρέπει να δημιουρ-
γήσουμε ένα νέο 
πλαίσιο υποστήριξης 
των Δήμων», σημεί-
ωσε. 

Με μια βιωματική δράση για 
παιδιά στην κεντρική πλα-
τεία της πόλης ολοκληρώ-
θηκε η καμπάνια του Δήμου 
Ηρακλείου Αττικής «Μέρες 
Δράσης για το Περιβάλ-
λον» με αφορμή την φετινή 
Παγκόσμια Ημέρα Περιβάλ-
λοντος. 
Οι δράσεις του 10ήμερου 
περιελάμβαναν δεντροφυ-
τεύσεις, παιχνίδια, δημι-
ουργίες με σύνθημα «ένας 
πλανήτης, ένας κόσμος, 
ένας σκοπός», με τη συμμε-

τοχή μαθητών από τα σχο-
λεία του Ηρακλείου. 
Όπως εξηγεί ο αντιδήμαρχος 
Πρασίνου, Χρήστος Τσου-
λουχάς, μαζί με τα παιδιά 
φύτευσαν 56 νέα δέντρα 
εναρμονισμένα στην φυσιο-
γνωμία και τα γεωγραφικά 
χαρακτηριστικά της πόλης 
όπως ελιές, άριες, ροδιές, 
ακακίες, χαρουπιές σε πάρ-
κα του Ηρακλείου όπως 
αυτό της Μπομποτίνου και 
της Ρίτσου. 

ΗΡΑΚΛΕΙΟ

Ολοκληρώθηκαν οι «Μέρες Δράσης για το Περιβάλλον»

ΝΕΑ ΙΩΝΙΑ

Έρχεται το  25ο Νεανικό 
Τουρνουά Σκάκι  της σει-
ράς  «100 τουρνουά Σκάκι 
για τα 100 χρόνια Νέας Φι-
λαδέλφειας – Νέας Χαλκη-
δόνας»  του ΣΟΝΦ που θα δι-
εξαχθεί το πενθήμερο 16 – 20 
Ιουνίου. 
Η σειρά τουρνουά πραγματο-
ποιείται σε συνεργασία με τον 

Δήμο Ν. Φι-
λαδέλφειας – 
Ν. Χαλκηδό-
νας με αφορμή 
την  επέτειο 
των 100 
χρόνων της 
πόλης. 

Οι τελικοί 
των πανελλήνιων 
αγώνων μπιλιάρδο 
στο «Μ. Κουντου-

ράς»

Λίγες ημέρες νωρί-
τερα, στη Νέα Φι-
λαδέλφεια – Νέα 
Χαλκηδόνα, πραγμα-
τοποιήθηκαν και οι 

τελικοί των πανελλήνιων αγώ-
νων μπιλιάρδου για τη φετινή 
αγωνιστική περίοδο. «Η συμ-
βολή σας ενισχύει το όραμά μας 
για την περαιτέρω ανάπτυξη και 
διάδοση του μπιλιάρδου στην 
ευρύτερη τοπική κοινωνία», 
δήλωσε προς τους αθλητές ο 
Δήμαρχος, Γιάννης Τομπού-
λογλου. 

ΝΕΑ ΦΙΛΑΔΕΛΦΕΙΑ – ΝΕΑ ΧΑΛΚΗΔΟΝΑ

Το 25ο Τουρνουά σκάκι αφιερωμένο στα 100 χρόνια της πόλης

Στη Attica Green Expo ο Δήμος Νέας Ιωνίας
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ΓΕΛΆΝΕ ΚΆΙ “ΤΆ ΠΟΛΛΆ ΤΣΙΜΕΝΤΆ” 
ΠΟΥ ΕΧΟΥΝ ΠΕΣΕΙ ΣΤΗΝ ΠΟΛΗ!  
- Αυτή είναι η περιγραφή για τη δήλωση 
του Δημάρχου Μεταμόρφωσης Στρά-
του Σαραούδα για την “αξιολόγηση” 
της τοπικής αυτοδιοίκησης από κά-
ποιους πολίτες! 
- Το 1% όσων είχαν το δικαίωμα να 
“αξιολογήσουν” 
- Πανηγύριζε βάζοντας και εικόνα, μά-
λιστα, για την 8η θέση πανελλαδικά που 
πήραν τα δημοτικά ιατρεία της Μετα-
μόρφωσης! 
- Τα οποία είναι κλειστά!!! 
- Φυσικά υπήρξαν και χειρότερα: 
Ο Τύρναβος πήρε την πρώτη θέση πα-
νελλαδικά χωρίς να έχει καν δημοτι-
κά ιατρεία!  
- Όλοι οι αυτοδιοικητικοί -μέσα και οι 
κυβερνητικοί Δήμαρχοι - λένε ότι αυτή 
η διαδικασία ήταν αξιολόγηση - μαϊμού! 
- Μόνο ένας βρέθηκε μέχρι στιγμής 
να κάνει δήλωση υπερηφάνειας από 
αυτή τη μαϊμού! 
- Ο Στράτος Σαραούδας! 
Νταρι ντάρι ντάρι ντάρι... Από τα 
κούλουμα! 
 
Η ΕΜΠΆΘΕΙΆ ΤΥΦΛΏΝΕΙ ΚΆΙ ΟΔΗΓΕΙ 
ΣΕ ΆΠΟΝΕΝΟΗΜΕΝΕΣ ΚΙΝΗΣΕΙΣ 

- Ο λόγος για την αναγκαιότητα για 
την αγορά της altec στη Νέα Ιωνία. 
- Το αντιπολιτευτικό μένος των Θωμα-
ΐδου - Χριστοδούλου τους οδήγησε 
να καταψηφίσουν (!) την διαπίστωση 
από το δημοτικό συμβούλιο (όπως επι-
βάλλει ο νόμος) ότι είναι αναγκαίο να 
αγοραστεί από το δήμο! 
Δεν έχουν ούτε καν την υπομονή να 
περιμένουν να καταψηφίσουν σε επό-
μενο στάδιο! 
- Να προβάλουν διάφορα προσκόμμα-
τα τότε: 
- Στο τίμημα, στη διαδικασία, στο σκοπό 
απόκτησης, κάτι τέλος πάντων που να 
είναι στην ώρα του! 
- Να σώσουν και τα προσχήματα... 

ΠΆΡΆΚΟΛΟΥΘΗΣΆΜΕ ΤΗ ΣΥΝΕ-
ΝΤΕΥΞΗ ΤΥΠΟΥ ΤΗΣ ΠΆΡΆΤΆΞΗΣ 
ΒΟΥΡΟΥ ΓΙΆ ΤΗΝ ΥΠΟΘΕΣΗ ΤΟΥ ΔΙ-
ΆΧΕΙΡΙΣΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ ΠΟΥ ΕΓΙΝΕ 
ΣΤΟ ΔΗΜΟ ΝΕΆΣ ΦΙΛΆΔΕΛΦΕΙΆΣ - 
ΝΕΆΣ ΧΆΛΚΗΔΟΝΆΣ 
Υπάρχουν πάρα πολλά σημεία που 
γεννούν ερωτηματικά πώς ένας δι-
αχειριστικός έλεγχος τα ανέδειξε ως 
προβληματικά. 
Το πιο εκκωφαντικό όμως κατά τη 
γνώμη μας είναι η ανάδειξη του πο-
σού ασφαλείας για 2 μισθοδόσεις των 
εργαζομένων που πρέπει να βρίσκεται 
στο ταμείο κάθε δήμου ως οφειλή! 
- Είναι από αυτά που ήταν τα πρωτο-
ακούσεις αναρωτιέσαι αν κάτι σου 

έχει διαφύγει και μετά καταλαβαίνεις 
ότι είναι αδύνατο να έχει ειπωθεί 
κάτι τέτοιο. 
- Η μισθοδοσία στο Δήμο Νέας Φιλα-
δέλφειας για 2 μήνες είναι 958.000€. 
και στο ταμείο βρίσκονταν πάνω από 2 
εκατομμύρια! 
- Αυτό και μόνο, ένα τεράστιο ποσό 
που αυθαίρετα προστίθεται ως δήθεν 
οφειλή αρκεί για να βάλει πολλά ερω-
τηματικά για τον διαχειριστικό έλεγχο 
και τη σκοπιμότητά του. 
- “Έχουν τινάξει την μπάνκα στον αέρα, 
θέλουν να πάρουν δάνειο και για 
αυτό εμφανίζουν τέτοια ποσά ως δή-
θεν οφειλές” είναι η εκτίμηση από την 
πλευρά Βούρου. 
- Με κάτι τέτοια σαν τη μισθοδοσία λο-
γικό ακούγεται.  

ΠΡΟ ΤΏΝ ΠΥΛΏΝ Η ΚΆΥΣΗ ΤΏΝ 
ΆΠΟΡΡΙΜΆΤΏΝ 
- Αφού επίτηδες οδήγησαν σε αδιέξοδο 
τη διαχείριση των απορριμάτων και την 
ανακύκλωση έρχονται τώρα να μας 
πουν “επιτέλους να τα καίμε”! 
- Θα κάνουμε και ενέργεια από το κά-
ψιμο. 
- Θα απαλλαχτούμε και από τους μεγά-
λους ΧΥΤΑ 
Δεν μας λένε όμως ότι θα χρηματοδο-
τηθούν οι μεγάλοι businessmen για 
να κάνουν τα εργοστάσια καύσης  
- Δεν μας λένε ότι είναι τόσο μεγάλοι 
επιχειρηματίες που θα πάρουν εγ-
γυημένες ποσότητες σκουπιδιών για 
καύση!  
- Δηλαδή θα έχουν εξασφαλισμένα 
έσοδα από τους Δήμους. δηλαδή τους 
πολίτες ό,τι και να κάνουμε τα απορρίμ-
ματα! 
- Δεν μας λένε ότι το κόστος διαχεί-
ρισης ανα τόνο από τα 80€ που είναι 
σήμερα θα υπερβεί τα 300 το ελάχι-
στο!  
- Δεν μας λένε ότι για να γράψουν κέρ-
δη αυτοί ένα διαμέρισμα των 100 τ. μ. 
που πληρώνει σήμερα 150 με 200€ 
ετησίως για δημοτικά τέλη θα φτά-
σει να πληρώνει 500 με 600€! 
- Δεν μας λένε ότι δεν θα έχει κανένα 
νόημα να κάνει κάποιος ανακύκλωση.  
- Δεν μας λένε ότι η ανακύκλωση θα 
είναι καύσιμη ύλη! 
- Δεν μας λένε ότι με τη συνεργασία 
της κυβέρνησης έχουνε βρει τους 
χρήσιμους ηλίθιους δηλαδή τους πο-
λίτες αυτής της χώρας που φαίνονται 
διατεθειμένοι να πληρώσουν για να 
πλουτίσουν πέντε οικογένειες πε-
ρισσότερο! 
 
ΓΙΆ ΡΙΞΤΕ ΜΙΆ ΜΆΤΙΆ ΣΤΟ ΘΕΜΆ ΠΟΥ 
ΕΧΕΙ Η ΕΚΦΡΆΣΗ ΓΙΆ ΤΟ ΠΟΣΟ ΚΟΣΤΙ-
ΖΟΥΝ ΤΆ ΘΕΡΙΝΆ CAMP ΣΤΟΥΣ ΤΡΙΓΥ-
ΡΏ ΔΗΜΟΥΣ 
- Ηράκλειο και Μεταμόρφωση ούτε 
ιδιωτικές εταιρείες να ήταν! 
- Στο ψαχνό αδιακρίτως. 
- Και καλά το Hράκλειο τα έφαγε τα 
λεφτά στο ΦΙΞ  

- Για αυτό και έχει και σχολεία στην 
κατάσταση που έχει.  
Η Μεταμόρφωση όμως από τη φο-
ρολογία των δημοτικών τελών έχει 
πλεόνασμα 4 εκατομμύρια ευρώ το 
χρόνο! 
- Τρεις - τέσσερις απευθείας αναθέσεις 
σε ημέτερους να μην έδιναν θα είχαν 
καλυφθεί χίλιες οικογένειες! 
- Φυσικά το ψέμα πάει σύννεφο 
… “έχουμε το καλύτερο κάμπ από 
όλους...” κλπ κλπ 
- Δηλαδή λόγια που δεν μπορούν να 
μετρηθούν. 
- Το 150άρι όμως που πληρώνει η οι-
κογένειες μετριέται.  
 
ΚΆΙ ΤΟ ΗΡΆΚΛΕΙΟ ΜΠΟΡΕΙ ΝΆ ΕΧΕΙ 
ΆΚΡΙΒΟ ΤΟ CAMP ΆΛΛΆ ΕΧΕΙ ΚΆΙ ΤΗΝ 
ΠΡΏΤΙΆ ΕΙΝΆΙ Ο ΠΡΏΤΟΣ ΔΗΜΟΣ ΠΟΥ 
ΚΛΕΙΝΕΙ Η ΣΧΟΛΕΙΟ ΤΟΥ ΛΟΓΏ ΠΡΟ-
ΒΛΗΜΆΤΏΝ ΣΤΆΤΙΚΟΤΗΤΆΣ! 
- Το 7ο δημοτικό έκλεισε και Κύριος 
Οίδε πότε θα ανοίξει. 
- Στο 2ο δημοτικό το προαύλιο είναι 
σε κακά χάλια, όπως λένε οι γονείς, και 
εκεί θα γίνει το camp το ακριβό. 
- Στο 4ο Λύκειο δεν είχαν κλιματιστικά 
στις αίθουσες των πανελληνίων εξετά-
σεων κοκ 
- Η εστίασή τους είναι οι εκδηλώσεις 
στο κτήμα ΦΙΞ, όπου ο Δήμος παίρ-
νει πολύ χαμηλά ποσά για εκδη-
λώσεις που αφήνουν πολλά λεφτά 
στους διοργανωτές. 
- Ούτε με αυτόν τον τρόπο δεν μπο-
ρούν να καλύψουν ένα τμήμα δανεί-
ου. 
- Επιπλέον εστίασή τους είναι μην τους 
γράψει καμιά κάμερα στη συνεδρίαση 
του δημοτικού συμβουλίου. 
“Την έπεσε” ο γνωστός αντιδήμαρχος 
σε παριστάμενη δημότισσα επειδή βι-
ντεοσκοπούσε με το κινητό. 
- Φυσικά έχει κάθε δικαίωμα ο πολίτης, 
είναι δημόσια η συνεδρίαση.  
- Δεν τους έφτασε το φιάσκο του 
Δεκεμβρίου όπου επιχείρησαν να 
φιμώσουν και τις κάμερες των μέσων 
ενημέρωσης τώρα κάνουν “μαγκιές” 
και σε πολίτες. 
- Δεν κοιτάνε να προλάβουνε κανά 
σοβά από αυτούς που πέφτουν. 
 
“ΤΆ ΕΧΕΙ ΠΆΡΕΙ” ΜΕ ΤΆ ΒΙΟΆΠΟΒΛΗ-
ΤΆ Ο ΔΗΜΟΣ ΛΥΚΟΒΡΥΣΗΣ - ΠΕΥΚΗΣ!  
- “Θα φτάσουμε τους 500 τόνους φέ-
τος από 280 πέρυσι” επισημαίνει.  
- Ως πρόθεση ακούγεται εξαιρετικό. 
- Και το αποτέλεσμα σε σχέση με το πα-
ρελθόν είναι πολύ καλό.  
- Μόνο που όλη αυτή η προσπάθεια 
κινδυνεύει να πάει στράφι αν πε-
ράσουν τα σχέδια για την καύση των 
απορριμάτων. 
- Εκεί μάλλον δεν θα έχει και νόημα... 
- Μακάρι οι αντιδράσεις να μην επι-
τρέψουν να φτάσουμε σε κάτι τέτοιο. 
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ΗΡΑΚΛΕΙΟ

Στον «αέρα» το 7ο Δημοτικό
Κλειστό επ’ αόριστον παραμέ-
νει το 7ο Δημοτικό Ηρακλείου 
Αττικής, αφότου η Πολεοδομία 
το έκρινε ετοιμόρροπο. Την 
ίδια στιγμή, οι γονείς αναζητούν 
απαντήσεις από τον Δήμο και το 
υπουργείο Παιδείας, σχετικά με 
το τι μέλλει γενέσθαι για την ερ-
χόμενη σχολική χρονιά. 

Το ιστορικό της υπόθεσης: 
Έξι μήνες ανοιχτό το σχο-
λείο, ενώ είχε κριθεί επι-
κίνδυνο
Η  αδράνεια  της δημοτικής αρ-
χής και σε αυτό το σχολείο είναι 
χαρακτηριστική, καθώς, όπως 
έχουν καταγγείλει οι γονείς,  ο 
δευτεροβάθμιος προσεισμικός 
έλεγχος στο σχολείο έγινε τον 
Οκτώβριο του ’24. Ενδεχομέ-
νως, δηλαδή, για πάνω από επτά 
μήνες – ίσως και περισσότερο – 
παιδιά και δάσκαλοι έκαναν μά-
θημα καθημερινά σε ένα επι-
κίνδυνο σχολείο. Χρειάστηκαν 
ο έλεγχος της Πολεοδομίας, ένας 
σεισμός στην Εύβοια και οι έντο-
νες διαμαρτυρίες των γονέων για 
να υπάρξει κάποια κινητικότητα.

Αυτή τη στιγμή, αναμένεται η 
εξέταση της ένστασης του Δή-
μου στον έλεγχο της Πολεοδο-
μίας, και κατόπιν ο τριτοβάθμιος 
έλεγχος του 7ου Δημοτικού, 
καθώς και επανέλεγχος μετά από 
την Πολεοδομία, σε συνεργασία 
με ΚΤΥΠ και ΟΑΣΠ (Οργανισμός 
Αντισεισμικής Σχεδιασμού και 
Προστασίας). 

Από τους δύο παραπάνω ελέγ-
χους θα οριστούν ποιες και πό-
σες εργασίες απαιτούνται για 
να είναι ασφαλείς η σχολική 
μονάδα. Στη συνέχεια τα έργα 
αυτά θα δρομολογηθούν προς 
υλοποίηση, όμως,, προς το πα-
ρόν δεν υπάρχει κάποιο χρονο-
διάγραμμα από την πλευρά του 
Δήμου. Ως εκ τούτου, παραμέ-
νει άγνωστο πότε θα επιστρέ-
ψουν τα παιδιά στο σχολείο. 

«Θέλουμε το σχολείο μας», 
φώναξαν τα παιδιά του 7ου
Αντιδρώντας σε αυτή την κα-
τάσταση, ο Σύλλογος Γονέων 
του 7ου Δημοτικού, η Ένωση 
Γονέων Ηρακλείου και ο Σύλ-

λογος Εκπαιδευτικών Π.Ε. 
«Γ. Σεφέρης» διοργάνωσαν 
δράση έξω από το σχολείο, με 
τους μαθητές να ζωγραφίζουν 
χαρτόνια και πανό, διεκδικώ-
ντας την επαναλειτουργία του 
σχολείου. 

Παράλληλα, αφότου η υπουρ-
γός Παιδείας, Σοφία Ζαχαρά-
κη, δεν απάντησε στο αίτημα 
της συνάντησης μαζί τους, απο-
φάσισαν από κοινού να πάνε να 
τη συναντήσουν, με κινητοποί-
ηση, στο Πολιτιστικό Κέντρο 
«Ηλ. Αποστόλου», στα πλαίσια 
συνεδρίου για την εκπαίδευση.  

Επόμενος στόχος του Δήμου για τα 
βιοαπόβλητα οι 500 τόνοι ετησίως, 
μετά τους 298 τόνους τους τελευταί-
ους 15 μήνες. Τα μέχρι τώρα στοιχεία 
είναι ιδιαίτερα ελπιδοφόρα για την 
πορεία του προγράμματος «Διαλογή 
στην Πηγή», το οποίο προχωρά με 
την ενεργή συμμετοχή των πολιτών. 
Μέχρι αυτή τη στιγμή έχουν διανε-
μηθεί περίπου  100 ατομικοί καφέ 
κάδοι, ενώ σύντομα θα διανεμηθούν 
και άλλοι. Μάλιστα, η υπηρεσία κα-
θαριότητας του Δήμου ενισχύεται 
με  δύο νέα ηλεκτροκίνητα απορ-
ριμματοφόρα βιοαποβλήτων, που 
παραχώρησε η Περιφέρεια Αττικής. 

Ο Δήμαρχος Λυκόβρυσης – Πεύ-
κης, Μάριος Ψυχάλης, δήλωσε: «Η 
“Διαλογή στην Πηγή” προχωρά με 
σταθερά βήματα και με τη συμμετοχή 
των πολιτών. Τα αποτελέσματα είναι 
ήδη ορατά και δείχνουν ότι, μαζί, 
μπορούμε να μειώσουμε τα απορρίμ-
ματα και να χτίσουμε μια πιο καθαρή, 
πιο βιώσιμη πόλη.»

To «στοίχημα» του Δημάρχου για 
τους κάδους απορριμμάτων
«Μέχρι τις 30 Ιουνίου 2025 όλοι οι 
κάδοι στην πόλη θα είναι λειτουρ-
γικοί», το στοίχημα-δέσμευση του 
Μάριου Ψυχάλη, όπως ανακοίνω-
σε ο ίδιος στο δημοτικό συμβούλιο. 
Σύμφωνα με την ανακοίνωση του 
Δημάρχου Λυκόβρυσης – Πεύκης, 
ο Δήμος προμηθεύεται 370 νέους 
κάδους απορριμμάτων (πράσινοι, 
μπλε, κίτρινοι) για να τοποθετη-
θούν και να αντικαταστήσουν όπου 
χρειάζεται τους προηγούμενους, με 
στόχο στο τέλος του Ιουνίου να μην 
υπάρχει κάδος με σπασμένο καπάκι 
ή σώμα ή με χαλασμένο ποδομοχλό.  

«Η αντικατάσταση των παλιών κά-
δων με νέους αποτελεί μια διαδικα-
σία η οποία αναβαθμίζει την ποιότητα 
ζωής των πολιτών. Επενδύουμε στην 
καθαριότητα, με σεβασμό στο περι-
βάλλον και στους δημότες», σχολί-
ασε ο αντιδήμαρχος Καθαριότητας, 
Χαράλαμπος Καρανάσος. 

ΛΥΚΟΒΡΥΣΗ - ΠΕΥΚΗ

Στόχος οι 500 τόνοι βιοαποβλήτων
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ΝΕΑ ΦΙΛΑΔΕΛΦΕΙΑ - ΝΕΑ ΧΑΛΚΗΔΟΝΑ

Ένωσαν τις δυνάμεις τους για το Άλσος 

Καλοκαιρινή απασχόληση: 
Πόσο πληρώνουμε σε κάθε Δήμο!
Μεταμόρφωση και Ηράκλειο μακράν οι πιο ακριβοί!

«Πολιτών Πολιτεία», «Σύγχρονη Πόλη» 
και «Κοινωνίας Βήμα» διοργάνωσαν 
από κοινού τριήμερο εκδηλώσεων για το 
Άλσος της Νέας Φιλαδέλφειας, με αφορ-
μή την παγκόσμια ημέρα περιβάλλοντος. 
Στόχος να στείλουν ένα «ηχηρό μήνυμα 
για τη σωτηρία του Άλσους και των 
Ποταμών» της πόλης.   

Όπως αναφέρουν οι τρεις παρατάξεις, 
στο τριήμερο παρευρέθηκε πλήθος 
πολιτών, ενώ οι εκδηλώσεις πλαισιώ-
θηκαν από φορείς και συλλόγους, που 

δραστηριοποιούνται σχετικά με περι-
βαλλοντικά ζητήματα, όπως η «ΡΟΗ». 
Σημαντικές ήταν και οι παρεμβάσεις από 
ειδικούς επιστήμονες, που συνέβαλαν 
στις συζητήσεις για την κλιματική αλλα-
γή, τις δυνατότητες ανάταξης και προ-
στασίας του Άλσους και τη διαχείριση 
των υδάτινων πόρων του 
Δήμου. 

Κατά το τριήμερο διεξήχθη 
η εικαστική έκθεση Trash 
Art, με ανακυκλώσιμα υλι-

κά, καθώς και άλλες δράσεις ευαισθη-
τοποίησης για παιδιά. Οι εκδηλώσεις 
ολοκληρώθηκαν με χορούς από χορευ-
τικά συγκροτήματα. 

«Πρεσβεύοντας ότι τα προβλήματα της 
πόλης και των ανθρώπων της είναι υπό-

θεση όλων μας, θα συμμετέχουμε με 
όλες μας τις δυνάμεις σε κάθε κοι-
νή θετική προσπάθεια για την επίλυ-
ση τους και σε κάθε κοινό αγώνα που 
θα κυοφορεί την ελπίδα για ένα κα-
λύτερο αύριο», το μήνυμα των τριών 
παρατάξεων. 

Λογική ιδιωτικής
επιχείρησης σε Ηράκλειο 
– Μεταμόρφωση. 
Πληρώνουν ακριβά οι γονείς

Αυτές τις μέρες ξεκινούν τη λειτουργία 
τους τα προγράμματα θερινής απασχόλη-
σης των Δήμων σχεδόν σε όλη τη χώρα.
Με αυτό τον τρόπο ή τοπική αυτοδιοίκη-
ση “απαντά” στο πρόβλημα που συνίστα-
ται στο ότι κλείνουν τα σχολεία αλλά οι 
γονείς συνεχίζουν να εργάζονται. 

Παράλληλα προσφέρεται στα παιδιά μία 
δημιουργική κατά κανόνα διέξοδος για 
τις χαλαρές ημέρες του καλοκαιριού.

Ας δούμε λοιπόν τις προϋποθέσεις και το 
κόστος που υπάρχουν σε κάθε δήμο:

-Ν. Φιλαδέλφεια-Ν. Χαλκηδόνα: το 
πρόγραμμα διαρκεί τέσσερις εβδομάδες 
είναι για παιδιά δημοτικού και είναι δω-
ρεάν. Γίνεται σε συνεργασία με την Πε-
ριφέρεια Αττικής και  έχει περιορισμούς 
στον αριθμό των συμμετεχόντων, χωρίς 
αυτό να διευκρινίζεται ακριβώς στη σχε-
τική ανακοίνωση 

-Λυκόβρυση-Πεύκη: Δύο περίοδοι 
έχουν δημιουργηθεί στο Δήμο Λυκόβρυ-
σης – Πεύκης, διάρκειας 18 ημερών η κα-
θεμία. Το κόστος καθορίζεται από το οικο-
γενειακό εισόδημα και είναι:  δωρεάν για 
εισόδημα ως 15.000 ευρώ,  28 ευρώ για 

εισόδημα ως 25.000 ευρώ,  46,50 για 
εισόδημα ως 36.000 ευρώ κ.ο.κ 

- Νέα Ιωνία: τρεις περιόδους από 2 εβδο-
μάδες η καθεμία στο Δήμο Νέας Ιωνίας με 
κόστος 30€ η κάθε περίοδος (2 εβδομάδες) 

-Ηράκλειο: τρεις περίοδοι από δύο εβδο-
μάδες σε κάθε μία και στο Δήμο Ηρακλείου 
Αττικής. Εδώ υπάρχουν τρεις επιλογές: το 
“απλό” ΜΕ παιχνίδια, αθλητικές και δημι-
ουργικές δραστηριότητες, το ίδιο με την 
προσθήκη κολυμβητηρίου, και το καλλιτε-
χνικό camp. 
- το πρόγραμμα με πισίνα και σίτιση κο-

στίζει 110€ η περίοδος (δύο εβδομάδες).
- το πρόγραμμα χωρίς πισίνα είναι στα 
80€ (οι δύο εβδομάδες). Χωρίς να περι-
λαμβάνει σίτιση.
- το καλλιτεχνικό camp πραγματοποιείται 
στο κτήμα ΦΙΞ είναι και το πιο ακριβό αφού 
κοστίζει 80€ την εβδομάδα, παρέχοντας 
ελαφρύ πρωινό.

-Μεταμόρφωση: το camp διαρκεί 5 
εβδομάδες και κοστίζει 150€ ολόκλη-
ρο. Δεν υπάρχει δυνατότητα επιλογής 2 
εβδομάδων, η μίας με μικρότερο κόστος. 
Όσο κι αν πάει κάποιος, 150 ευρώ θα 
πληρώσει.
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Θετικά ψήφισαν στην αναγκαιότητα από-
κτησης της ALTEC οι παρατάξεις της 
διοίκησης ( Δημιουργία Αλληλεγγύη), 
“Λαϊκή Συσπείρωση” και “Ενότητα για τη 
Νέα Ιωνία”.
Κατά ψήφισαν οι παρατάξεις Θωμαΐδου 
και Χριστοδούλου.

Μία διεκδίκηση πολλών ετών για τους κα-
τοίκους της Αλσούπολης αλλά και γενικότε-
ρα της Νέας Ιωνίας φαίνεται ότι παίρνει το 
δρόμο της υλοποίησης.
Με εισήγηση της δημοτικής αρχής ήρθε στο 
δημοτικό συμβούλιο της Νέας Ιωνίας το 
θέμα της έναρξης των διαδικασιών για 
την απόκτηση του οικοπέδου της ALTEC , 
ενός οικοπέδου 5,5 περίπου στρεμμάτων 
σε πολύ καλό σημείο στην Αλσούπολη.
Ο σχεδιασμός αναφέρεται στη δημιουργία 
πολυχώρου πολιτισμού και αθλητικών 
δραστηριοτήτων, τα οποία σε συνδυασμό 
με τη διαμόρφωση του οικοδομικού τε-
τραγώνου 572  (το οποίο βρίσκεται μόλις 
σε 100 μ απόσταση)  ως χώρου πρασίνου θα 
δημιουργήσει ένα μοναδικό χώρο όχι μόνο 
για την Αλσούπολη αλλά και γενικότερα για 
την περιοχή
                                                                                                    

Τρεις παρατάξεις 
υπέρ της αναγκαιότητας, δύο κατά

Ψήφισαν υπέρ της αναγκαιότητας απόκτη-
σης του χώρου οι παρατάξεις της δημοτι-
κής αρχής Μανούρη (Δημιουργία Αλ-
ληλεγγύη) της Λαϊκής Συσπείρωσης και 
της Ενότητα για τη Νέα Ιωνία.
“Σήμερα ψηφίζουμε την αναγκαιότητα να 
αποκτηθεί ο χώρος και τίποτα άλλο” ανέφε-
ρε χαρακτηριστικά ο Πέτρος Αλέπης, επι-
κεφαλής της ΛΑΣ.
“Είναι ελάχιστοι χώροι που έχουν απομείνει 
και το σημαντικό είναι ότι πρέπει να προχω-
ρήσουμε στην απόκτησή του” είπε ο επικε-
φαλής της Ενότητας Χρήστος Κανλής.

Όχι και σε αυτό!
Αίσθηση προκάλεσε για μία ακόμα φορά η 
αρνητική στάση των παρατάξεων Θω-
μαΐδου και Χριστοδούλου με την πρώην 
δήμαρχο μάλιστα να κάνει μπάχαλο με τη 
συμπεριφορά της για μία ακόμα φορά το δη-
μοτικό συμβούλιο, παραβιάζοντας κατ΄επα-
νάληψη τον κανονισμό. 
Είτε επειδή δεν μπορούσαν είτε δεν ήθελαν 
να διακρίνουν τη διαφορά μεταξύ του «ψη-
φίζουμε την αναγκαιότητα απόκτησης από 
το ψηφίζουμε τα επιμέρους στοιχεία, δηλα-
δή διαδικασία, κόστος πηγή, χρηματοδότη-
σης» κάτι που θα γίνει σε επόμενο στάδιο. 
Η εξαρχής αρνητική τους στάση οδήγη-
σε στο να καταψηφίσουν αναγκαιότητα 
απόκτησης της ALTECαπόό το δήμο Νέας 
Ιωνίας!

Οι μετέπειτα προσπάθειες να διαψεύσουν 
ότι καταψήφισαν προσέκρουσαν τόσο στα 
βίντεο του δημοτικού συμβουλίου, όσο και 
στην ανάρτηση της απόφασης στην «Δι-
αύγεια».
Κατά της αναγκαιότητας απόκτησης της 
ALTEC ψήφισαν και οι ανεξάρτητοι δημοτι-
κοί σύμβουλοι Μ. Καναβός και Θ. Αποστο-
λόπουλος.

Με την απόφαση αυτή του δημοτικού συμ-
βουλίου, η οποία είναι απαραίτητη προϋ-
πόθεση, εκκινείται η αρκετά χρονοβόρα  
διαδικασία για την απόκτηση του χώρου 
της ALTEC.

Περιμένουμε να σας υποδεχτούμε στο 
χώρο μας με καινούργια μηχανήματα 
ελέγχου και τη νέα μας υπηρεσία delivery. 

Δίπλα σας όπως πάντα!

ΝΕΑ IΩΝΙΑ

Προχωράει στην απόκτηση της ALTEC ο Δήμος

Δημοτικά Νέα
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Αποκαλυπτική για τις προθέ-
σεις της δημοτικής αρχής του 
Στράτου Σαραούδα ήταν η συ-
ζήτηση στο δημοτικό συμβού-
λιο για τα τροφεία των παιδι-
κών σταθμών. 

Όπως προέκυψε από τη συζή-
τηση περίπου 650.000€. είναι 
τα έσοδα από το πρόγραμμα 
του ΕΣΠΑ για τους παιδικούς 
σταθμούς (χρηματοδότηση) και 
περίπου 50.000€ είναι απο τρο-
φεία που πληρώνουν ιδιώτες, 
που δεν έχουν λάβει τη σχε-
τική επιδότηση. Δηλαδή ου-
σιαστικά το θέμα προκύπτει 
για maximum 50.000 ευρώ 
ετησίως.

Η εισήγηση της δημοτικής 
αρχής χρεώνει με τροφεία 
οικογένειες με εισόδημα 
2000€ το μήνα και - ακόμα 
πιο ακραίο - οικογένειες πο-
λυτέκνων με εισόδημα από 
2.500 ευρώ το μήνα. 
Το θέμα ανέδειξε η Συμμαχία 
Πολιτών για τη Μεταμόρφω-
ση με την τοποθέτηση του 
επικεφαλής της Βασίλη Κα-
ραβάκου.

“Είναι παράλογο να ζητάμε 
να πάρουμε 600 έως 1.000€ 
το χρόνο από οικογένειες με 
δύο, τρία ή τέσσερα παιδιά, 
και με εισόδημα από 2.000 
έως 2.500€ το μήνα…..Με 

αυτά τα χρήματα μια οικογέ-
νεια οριακά επιβιώνει και η 
ελάφρυνση από τροφεία είναι 
άσκηση κοινωνικής πολιτικής, 
στοχευμένη μάλιστα, από το 
δήμο. 

Μιάμιση απευθείας 
ανάθεση το χρόνο 

είναι το κόστος
Το ποσό είναι ελάχιστο για 
τις δυνατότητες του Δήμου 
Μεταμόρφωσης, ισούται με 
μιάμιση απευθείας ανάθε-
ση, από αυτές που συνηθί-
ζει η δημοτική αρχή. 

Φυσικά “το αυτί της δημοτι-
κής αρχής δεν ίδρωσε” και 

ψήφισαν τα τροφεία όπως τα 
εισηγήθηκαν, χρεώνοντας 
δηλαδή οικογένειες με δύο, 
τρία, τέσσερα παιδιά, με ει-
σόδημα οριακής επιβίωσης. 
Υπέρ της χρέωσης ψήφισε 
η παράταξη Χρονόπουλου, 
λευκό η παράταξη Νάνου, 
και κατά η Συμμαχία Πολι-
τών και η ΛΑΣ. 

Δημοτικά Νέα

Άδικη μεταχείριση για τους πολύτεκνους
ΜΕΤΑΜΟΡΦΩΣΗ

Προσπάθησε να αποτρέψει τη 
δημοσιοποίηση ο Ηλ. Μπάρμπας 

ΗΡΑΚΛΕΙΟ

Ευθεία απειλή σε παριστά-
μενη στο δημοτικό συμβού-
λιο του Ηρακλείου  από τον 
αντιδήμαρχο  Ηλία Μπάρμπα, 
ο οποίος προσπάθησε να απο-
τρέψει τη νόμιμη βιντεοσκόπη-
ση της τοποθέτησής του.
Φαίνεται πως  δεν διδάχτη-
καν τίποτα από την πανω-
λεθρία που υπέστησαν το 
Δεκέμβριο, όταν επιχείρησαν 
με μια αστεία γνωμοδότηση, 
να βγάλουν τις κάμερες της 
Έκφρασης από το δημοτικό 
συμβούλιο. Αντί να προσέξει 
τς συμπεριφορές του, οι οποί-
ες επανειλημμένα έχουν ξε-

σηκώσει την αντίδραση του 
κόσμου  και της αντιπολίτευ-
σης ο Ηλίας Μπάρμπας επι-
δίδεται σε απειλές προς πο-

λίτες  όταν ασκούν το νόμιμο 
– και λογικό – δικαίωμά τους.

Δείτε το σχετικό βίντεο σκα-
νάροντας τον παρακάτω κω-
δικό QR. 
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Σε κοινή κατεύθυνση σπου-
δαστές και δημοτικό συμβού-
λιο διεκδικούν να παραμείνει 
η Σ.Α.Ε.Κ. Νέας Ιωνίας 
(πρώην ΙΕΚ) στην πόλη, ζη-
τώντας από την υπουργείο 
να μην προχωρήσει στη συγ-
χώνευσή του με της Μετα-
μόρφωσης, που θα σημαί-
νει την κατάργησή του.

Το παραπάνω αποτυπώνεται 
και στο ομόφωνο ψήφισμα 
του δημοτικού συμβουλίου 
του Δήμου Νέας Ιωνίας, στο 
οποίο σημειώνεται πως σε 
περίπτωση που η απόφαση 
δεν ανακληθεί θα υπάρξει 
κλιμάκωση του αγώνα για 

ένα θέμα «που αιφνιδιάζει 
την κοινωνίας μας και απο-
γοητεύει τα παιδιά μας». 
Ακόμα αναφέρεται πως η 
Σ.Α.Ε.Κ. στηρίζει «για πάνω 
από 30 χρόνια το θεσμό της 
επαγγελματικής εκπαίδευσης 
και κατάρτισης, τροφοδοτώ-
ντας με αποφοίτους υψηλών 
επαγγελματικών προσόντων 
και δεξιοτήτων τη σύγχρονη 
αγορά εργασίας και στηρί-
ζοντας την τοπική κοινωνία 
και την εθνική οικονομία». 
Επίσης, επισημαίνονται οι δυ-
σκολίες στη μετακίνηση των 
σπουδαστών, ειδικά σε μια 
τόσο δύσκολη οικονομική 
συγκυρία, καθώς και η επι-

βάρυνση του ΙΕΚ Μεταμόρ-
φωσης, το οποίο ξαφνικά θα 
πρέπει να ανταποκριθεί στις 
ανάγκες και τις ειδικότητες 
άλλων 200 σπουδαστών.  
 
Κατά τη συζήτηση στο δη-
μοτικό συμβούλιο όλες οι 
πλευρές τάχθηκαν κατά της 
– ουσιαστικά - κατάργησης 
της Σ.Α.Ε.Κ., με τον Δήμαρ-
χο, Παναγιώτη Μανούρη, 
να τονίζει πως «σε μια εποχή 
που όλοι δηλώνουν ότι πρέ-
πει να ενισχύσουμε την 
επαγγελματική κατάρτι-
ση,  άρα και τα ΙΕΚ, δεν γί-
νεται να συγχωνεύονται οι 
σχολές». 

ΝΕΑ ΙΩΝΙΑ

Ομοφωνία για να παραμείνει το ΙΕΚ

Δημοτικά Νέα

ΗΡΑΚΛΕΙΟ

Νέο ωράριο ανεφοδιασμού των επιχειρήσεων
Νέο ωράριο ισχύει για τον ανεφο-
διασμό επιχειρήσεων, όπως ανα-
κοίνωσε ο Δήμος Ηρακλείου Αττι-
κής.  Στο εξής, οι  επιχειρήσεις που 
ανεφοδιάζονται από φορτηγά μεγα-
λύτερα των 2 τόνων, θα μπορούν να 
ανεφοδιάζονται από τις 7.00μ.μ. μέχρι 
και τις 7.00π.μ. της επόμενης μέ-
ρας.  Επιχειρήσεις που εφοδιάζονται 
από μικρότερα οχήματα, θα μπορούν 
να το κάνουν και κατά τις πρωινές και 
τις απογευματινές ώρες.  Εξαιρού-

νται επίσης οχήματα που εξυπηρετούν 
έκτακτες ανάγκες  (αποκατάσταση βλα-
βών, μετακομίσεις κτλ),  υγειονομι-
κούς σκοπούς, καθώς και όσα έχουν 
ειδική άδεια για την χρήση σε οικοδο-
μικές εργασίες.

Σύμφωνα με τον Δήμο, η απόφαση 
έχει στόχο την αποφυγή δημιουργίας 
συνωστισμού  κατά τις  ώρες αιχμής, 
με τον Δήμαρχο, Νίκο Μπάμπαλο, να 
σχολιάζει πως πρόκειται για «μια προ-

σαρμογή που πιστεύουμε θα βοηθήσει 
να μετακινούμαστε πιο εύκολα στους 
δρόμους της πόλης μας κατά τις ώρες 

αιχμής, το πρωί που πάμε στις δουλειές 
μας και το απόγευμα που γυρνάμε στο 
σπίτι μας». 
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ΝΕΑ ΦΙΛΑΔΕΛΦΕΙΑ - ΧΑΛΚΗΔΟΝΑ

Γ. Βούρος: «Άνθρακες ο θησαυρός» 
του διαχειριστικού ελέγχου

Με μια εκτενή συνέντευξη 
τύπου, ο Γιάννης Βούρος 
και η δημοτική παράταξη 
«Πολιτών Πολιτεία» απά-
ντησαν, σημείο προς σημείο, 
στο πόρισμα του διαχειριστι-
κού ελέγχου που παρουσίασε 
η διοίκηση Τομπούλογλου.
Μετά την εισαγωγική τοποθέ-
τηση του Γ. Βούρου, τον λόγο 
πήρε ο δημοτικός σύμβου-
λος Ηλίας Τάφας, ο οποίος 
επικαλέστηκε συγκεκριμένα 
στοιχεία:
•  Καμία ζημιά από την υπό-

θεση της Μπριτάνια, παρά 
τα όσα αναφέρονται.

•  Καμία παρανομία στο πα-
νηγύρι της Πρωτομαγιάς 
2023, όπως κατηγορεί το 

πόρισμα.
•  Οι διαδικασίες για τον 

ηλεκτροφωτισμό κρίνο-
νται απολύτως σύννομες, 
με τεκμηριωμένη απόρρι-
ψη των αιτιάσεων.

•  Η “βόμβα” των 10 εκα-
τομμυρίων ευρώ χρέους 
αφορά αποκλειστικά την 
προηγούμενη διοίκηση. 
Σύμφωνα με τον Ηλ. Τάφα: 
«Λένε ψέματα για να δι-
καιολογήσουν νέο δάνειο. 
Οι ίδιοι δημιούργησαν τις 
ασφυκτικές οικονομικές 
υποχρεώσεις.»

•  Το έλλειμμα στα αντα-
ποδοτικά ήταν αποτέλε-
σμα αποφάσεων της τότε 
πλειοψηφίας της αντιπο-

λίτευσης, που είχε προχω-
ρήσει σε μειώσεις.

•  Τέλος, χαρακτήρισε παρα-
πλανητική την αναφορά 
περί υποχρέωσης διατή-
ρησης ταμειακού αποθέ-
ματος δύο μισθοδοσιών, 
τονίζοντας ότι παρουσιάζε-
ται στρεβλά σαν υποχρέω-
ση άμεσης πληρωμής.

Δείτε τη συνέντευξη τύπου 
σκανάροντας τον παρακάτω 
κωδικό QR.

ΗΡΑΚΛΕΙΟ 

Με προβλήματα η λήξη της σχολικής χρονιάς

ΗΡΑΚΛΕΙΟ 

Εποχή «μεγάλου αδελφού» - 
Drone παρακολουθεί πολίτες;
Ένα drone γυρίζει 
πάνω από τους δρό-
μους του Δήμου Ηρα-
κλείου Αττικής τις 
τελευταίες εβδομάδες 
προκαλώντας την έντο-
νη ανησυχία αλλά και τη 
δυσφορία πολιτών. Οι 
πρώτες αναφορές έγι-
ναν στις αρχές Μαΐου, 
σχετικά με drone που 
πετούσε πάνω από τα 
σπίτια στην περιοχή 
της Πρασίνου Λόφου. 
Τις επόμενες μέρες 
υπήρξαν μαρτυρίες πως 
«χάζευε τα μπαλκόνια 
πολιτών στην περιο-
χή της Παναγίτσας».  

Αρχές Ιουνίου, όμως, 
έφτασαν στην ΕΚΦΡΑ-
ΣΗ καταγγελίες κατοί-
κων πως το drone τους 
παρακολουθούσε τις 
βραδινές ώρες. Συγκε-
κριμένα, νεαρός δήλω-
σε ότι φεύγοντας αργά 
το βράδυ από την πλα-
τεία ΗΣΑΠ Ηρακλείου, 
όπου πετούσε εκείνη 
την ώρα το drone, ξεκί-

νησε να τον ακολουθεί 
μέχρι την είσοδο του 
σπιτιού του στην Αγία 
Τριάδα. Άλλος, πάλι 
από την ίδια περιοχή, 
κατήγγειλε πως ξεκί-
νησε να τον ακολουθεί 
όταν βγήκε από το σπίτι 
του, μέχρι που έστρεψε 
τον φακό του κινητού 
του προς το drone, το 
οποίο αποχώρησε. 

Πηγές του Δήμου, ανέ-
φεραν στην ΕΚΦΡΑΣΗ 
πως πράγματι τους δρό-
μους της πόλης, αλλά 
κυρίως τα πάρκα και 
τους χώρους πρασίνου 
εποπτεύει drone της 

Πολιτικής Προστασίας 
του Δήμου Ηρακλείου 
Αττικής. 
Σημείωσαν πως στόχος 
της πιλοτικής λειτουρ-
γίας του drone, από τη 
μία, είναι η πρόληψη τυ-
χόν πυρκαγιών, και, από 
την άλλη, η αποτροπή 
περιστατικών παραβα-
τικότητας. 
Ξεκαθάρισαν, ότι δεν 
καταγράφονται πρό-
σωπα, ενώ το drone 
λειτουργεί με θερμική 
κάμερα και ανιχνευτή 
κίνησης, με τον ιδιώτη 
που έχει αναλάβει το 
έργο να έχει τις απαι-
τούμενες άδειες. 

Αναστάτωση με τα φωτοτυ-
πικά στα σχολεία – Χωρίς 
κλιματισμό οι εξετάσεις στο 
4ο Λύκειο – Διαμαρτυρίες 
και από τους γονείς του 2ου 
Δημοτικού 

Χωρίς φωτοτυπικά έμειναν 
τα δημοτικά σχολεία του Δή-
μου Ηρακλείου Αττικής, λίγες 
μέρες πριν τη λήξη της σχολι-
κής χρονιάς, γιατί η σύμβαση 
με τον προμηθευτή έληγε από 
τις 31/05. Με ανακοίνωσή του ο 
Δήμος, αφού τα «έχωσε» στην 
αντιπολίτευση (!), τόνισε ότι τα 
φωτοτυπικά δεν αφαιρέθηκαν 
αλλά αντικατάσταθηκαν. Όπως 
ανέφερε η αντιδήμαρχος Παιδεί-
ας, Ασημίνα Παναγιωτακοπού-

λου, πράγματι η προηγούμενη 
σύμβαση έληξε, όμως υπεγράφη 
νέα σύμβαση με άλλον προμη-
θευτή, ο οποίος ξεκίνησε να 
τοποθετεί τα νέα φωτοτυπικά 
στα σχολεία. Ας ελπίσουμε να μη 
λήγει και αυτή η σύμβαση εντός 
της σχολικής χρονιάς. 

Παράλληλα, παρά τις έγκαιρες 
προειδοποιήσεις μαθητών και κα-

θηγητών του 4ου Λυκείου της 
πόλης, οι εξετάσεις έγιναν χωρίς 
κλιματισμό. Με παρεμβάσεις τους 
είχαν ζητήσει ήδη από τα τέλη Απρι-
λίου είχαν ζητήσει την τοποθέτηση 
κλιματιστικών. Η δημοτική αρχή 
τελικά δεν πρόλαβε να καλύψει το 
πρόβλημα που είχε προκύψει. 

Και το 2ο Δημοτικό Ηρακλείου 
Αττικής  έχει σοβαρά προβλήμα-
τα (γνωστό από καιρό αυτό) τα 
οποία δεν αντιμετωπίζονται και γι 
αυτό διαμαρτύρεται ο σύλλογος 
γονέων  με ανακοίνωσή του. Οι 
γονείς εστιάζουν στην κακή κα-
τάσταση του προαυλίου, μετά και 
τον τραυματισμό μαθήτριας προ 
μηνών, καθώς και στα προβλήμα-
τα στην αίθουσα σίτισης. 
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ΛΥΚΟΒΡΥΣΗ - ΠΕΥΚΗ

Δημοτικά Νέα

Ψήφισμα πολιτών στο δημοτικό 
συμβούλιο για το ΒΙΟ.ΠΑ.

ΝΕΑ ΦΙΛΑΔΕΛΦΕΙΑ - ΧΑΛΚΗΔΟΝΑ

Ξεκινούν οι αιτήσεις για  
τα θαλάσσια μπάνια

Για την περιοχή του ΒΙΟ.ΠΑ. της Λυκό-
βρυσης παρενέβησαν κάτοικοι της περι-
οχής στο δημοτικό συμβούλιο του Δήμου 
Λυκόβρυσης - Πεύκης, καταθέτοντας ψή-
φισμα, με τις υπογραφές άνω των 1.250 
πολιτών. Με το ψήφισμα, οι πολίτες εκ-
φράζουν την αντίθεσή τους σε πιθανή τρο-
ποποίηση των χρήσεων γης στην περιοχή 
του ΒΙΟ.ΠΑ., ζητώντας διατήρηση ηπιό-
τερων χρήσεων και εναντιώνονται σε 
ενδεχόμενες βιομηχανικές δραστηριό-
τητες. Τονίζουν πως η πρόταση για βιομη-
χανική χρήση «έρχεται σε πλήρη αντίθεση 
με τους διαχρονικούς αγώνες για εξυγίαν-
ση της περιοχής και την αναβάθμιση της 
ποιότητας ζωής μας». «Είναι αδιανόητο ο 
Δήμος μας που  συγκαταλέγεται στους 
δέκα πλέον ρυπογόνους της χώρας, 
να προσθέτει νέες μόνιμες βιομηχανικές 
χρήσεις στην περιοχή, από τη στιγμή που 
το νέο πολεοδομικό σχέδιο προβλέπεται 
να  παραμείνει σε ισχύ για πολλά χρόνια», 
υπογραμμίζουν.

Επιπλέον, ζητούν διάλογο με τη δημοτι-
κή αρχή, ολοκλήρωση του κλειστού γυ-
μναστηρίου χωρίς αλλαγές στις χρήσεις, 
και προτείνουν τη διεξαγωγή τοπικού 
δημοψηφίσματος. Τέλος, ασκούν κριτι-
κή σε τοποθετήσεις της δημοτικής αρχής, 
υποστηρίζοντας ότι δεν ανταποκρίνονται 
επαρκώς στις ανησυχίες των κατοίκων. 

Όπως κάθε χρόνο, έτσι και φέτος, ο Δήμος 
Νέας Φιλαδέλφειας – Νέας Χαλκηδό-
νας διοργανώνει εκδρομές στη θάλασσα 
για τους οικονομικά αδύναμους πολίτες, 
δημότες και κατοίκους του Δήμου, που 
είναι εγγεγραμμένοι στις λίστες των Κοι-
νωνικών Δομών, σύμφωνα με τις σχετικές 
αποφάσεις του Δημοτικού Συμβουλίου.

Οι ενδιαφερόμενοι μπορούν να υποβάλουν 
αιτήσεις συμμετοχής από 16/06/2025 

έως 27/06/2025, στο Δημοτικό Κατάστη-
μα Νέας Φιλαδέλφειας – Νέας Χαλκηδόνας 
(Δεκελείας 97), στο Ισόγειο – Τμήμα Πρω-
τοκόλλου. Οι Ενεργοί Ωφελούμενοι που 
είναι εγγεγραμμένοι στις λίστες των Κοι-
νωνικών Δομών (Απόρων – Σίτιση & Κοι-
νωνικό Παντοπωλείο) δεν χρειάζεται να 
προσκομίσουν δικαιολογητικά. Η επιλογή 
των ωφελούμενων θα γίνει με οικονομικά 
– κοινωνικά κριτήρια
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Ίδιες πρακτικές με 
αυτές του προκα-
τόχου του  Γιώργου 
Πατούλη  στο θέμα 
των απορριμματο-
φόρων από τον  Νίκο 
Χαρδαλιά. Για μια 
ακόμα φορά αγορά-
ζει απορριμματοφό-
ρα ο ΕΔΣΝΑ, δηλαδή 
ο Σύνδεσμος για 
τη διαχείριση των 

απορριμμάτων όπου 
οικονομικά πληρώ-
νουν ΜΟΝΟ οι Δή-
μοι και έρχεται η Πε-
ριφέρεια Αττικής και 
κάνει τελετή παράδο-
σης, με δηλώσεις του 
Ν. Χαρδαλιά, με το 
απαραίτητο «ταρατα-
τζούμ».
Δηλαδή με απλά λό-
για  χρησιμοποίησε 

τα χρήματα του Συν-
δέσμου, ο οποίος εξ 
ολοκλήρου πληρώ-
νεται από τους δή-
μους για να παραδώ-
σει απορριμματοφό-
ρα στους Δήμους ως 
Περιφέρεια Αττικής!   
Άλλη διοίκηση, ίδια 
πρακτική! Μια πρα-
κτική που χρησιμο-
ποίησε κατά κόρον 

στην προηγούμενη 
θητεία ο πρώην πε-
ριφερειάρχης Γιώρ-
γος Πατούλης. Έχουν 
μείνει αξέχαστες οι 
περιοδείες του ανά 
Δήμο και σχετικές 
φωτογραφίες από την 
παράδοση ενός ή δύο 
απορρίμματοφόρων 
κάποιων κάδων και 
λοιπά. 

Δημοτικά Νέα

Μοιράζει απορριμματοφόρα ο Ν. Χαρδαλιάς από τα λεφτά των Δήμων!
ΠΕΡΙΦΕΡΕΙΑ ΑΤΤΙΚΗΣ

Θλίψη στην πόλη για την απώλεια 
του Βασίλη Καρδάση

ΛΥΚΟΒΡΥΣΗ - ΠΕΥΚΗ

Μετά από πολύμηνη μάχη 
έφυγε από τη ζωή ο επι-
κεφαλής της παράταξης 
Πρωτοβουλία Πολιτών 
Λυκόβρυσης – Πεύκης 
και δημοτικός σύμβουλος, 
Βασίλης Καρδάσης. Ο θά-
νατός του προκάλεσε θλίψη 
τόσο στην τοπική κοινωνία 
και την αυτοδιοίκηση, όσο 
και στην ακαδημαϊκή κοινό-
τητα καθώς ο κ. Καρδάσης 
υπηρέτησε την τριτοβάθμια 
εκπαίδευση από το 1987, 
διατελώντας, μεταξύ άλλων, 
αναπληρωτής πρύτανης και 
καθηγητής στο Πανεπιστή-
μιο Κρήτης και πρόεδρος 
του Ελληνικού Ανοικτού 
Πανεπιστημίου. 

Η παράταξη της οποίας ηγή-
θηκε στις τελευταίες εκλογές 

τον αποχαιρέτησε λέγοντας, 
μεταξύ άλλων: 

«Ο Βασίλης ήταν πολλά 
πράγματα αλλά πρώτα και 
πάνω απ όλα για εμάς της 
Πρωτοβουλίας ήταν ο άν-
θρωπος που μας έδωσε 
όραμα και μας ένωσε. Μας 
έδωσε ελπίδα ότι ακόμα κι αν 
δεν μπορούμε να αλλάξουμε 
όλον τον κόσμο αύριο, μπο-
ρούμε να αλλάξουμε τον μι-
κρόκοσμο μέσα στον οποίο 
ζούμε. Ενωθήκαμε γύρω 
του και δώσαμε έναν τί-
μιο αγώνα. Γιατί αυτός ήταν 
ο Βασίλης. Ένας αριστερός 
έντιμος οραματιστής και 
αγωνιστής, με ήθος και 
αρχές που δεν βρίσκεις 
εύκολα. Με μια ποιότητα αν-
θρώπου σπάνια.»

Ο Δήμαρχος Λυκόβρυσης 
– Πεύκης και συνάδελφός 
του για μερικά χρόνια στο 
Πανεπιστήμιο Κύπρου, Μά-
ριος Ψυχάλης, τον αποχαι-
ρέτησε σημειώνοντας πως 
τον χαρακτήριζε η «βαθιά 
πίστη στη δημοκρατία και 
το κοινό καλό», συμμετέχο-
ντας «ενεργά στον δημόσιο 
διάλογο και διεκδικώντας 
τη δημαρχία με ήθος, επι-
χειρήματα και αγάπη για τον 
τόπο».  

Τον Βασίλη Καρδάση αποχαι-
ρέτησαν ακόμα οι υπόλοιπες 
παρατάξεις της αντιπολίτευ-
σης του Δήμου, άνθρωποι 
της αυτοδιοίκησης, ο ΣΥΡΙ-
ΖΑ-ΠΣ και η Νέα Αριστερά, 
καθώς και οι συνάδελφοί 
του από το Πανεπιστήμιο 
Κρήτης. Συγκινητικός και ο 
αποχαιρετισμός τον συντο-
πιτών του από την Αρκαδία, 
την οποία αγαπούσε ιδιαίτε-
ρα και κυρίως τον τόπο του, 
τη Δημητσάνα. Μάλιστα, είχε 
επιμεληθεί και τον επετειακό 
τόμο του Δήμου Τρίπολης για 
τα 200 χρόνια από την Ελλη-
νική Επανάσταση, με τίτλο «Η 
Αρκαδία των περιηγητών». 

Προσλήψεις 4μήνου και στο 
βάθος ιδιώτης;

ΗΡΑΚΛΕΙΟ

Την πρόσληψη εποχικού 
προσωπικού γενικών 
καθηκόντων  με συμ-
βάσεις διάρκειας  4 μη-
νών  “έτρεξε” ο Δήμος 
Ηρακλείου Αττικής με τις 
αιτήσεις των ενδιαφερό-
μενων κατατίθενται  από 
τις 12 έως τις 17 Ιουνίου.

Το σημαντικό όμως της 
υπόθεσης βρίσκεται αλ-
λού: Σύμφωνα με την 
ανακοίνωση του Δήμου 
Ηρακλείου Αττικής, η 
δημοτική αρχή τονίζει 
ότι η επιλογή των ολι-
γόμηνων συμβάσεων, 
ως μόνο εργαλείο που 
έχουν από την κεντρική 
διοίκηση οι Δήμοι για να 
ενισχύσουν το προσω-
πικό τους, σε καμία πε-
ρίπτωση  δεν αποτελεί 
λύση στο πρόβλημα της 

υποστελέχωσης των 
δημοτικών υπηρεσιών, 
κυρίως δεν σημαντικών 
τομέων όπως αυτός της 
καθαριότητας.

Ιδιώτης στην καθαριό-
τητα αν δεν προχωρή-
σουν οι προσλήψεις;

Παρά την εξαγγελία 
των προσλήψεων, η 
δημοτική αρχή φαίνε-
ται πως  επαναφέρει το 
σενάριο της εισόδου 
ιδιώτη στην υπηρεσία 
καθαριότητας. «Εάν δεν 
προχωρήσει η υπόσχε-
ση για απελευθέρωση 
των προσλήψεων έχου-
με έτοιμο εναλλακτικό 
πλάνο  για να προσφέ-
ρουμε στους δημότες 
μας τις υπηρεσίες και τις 
παροχές που τους αξί-
ζουν», το σχετικό σχόλιο 

του Δημάρχου,  Νίκου 
Μπάμπαλου, το οποίο 
πιθανώς να προμηνύει 
νέα προσπάθεια να μπει 
ιδιώτης στην καθαριότη-
τα. Αξίζει να σημειωθεί 
ότι ο Ν. Μπάμπαλος είναι 
εκλεγμένος στο ΔΣ της 
ΠΕΔΑ με την παράταξη 
της ΝΔ, η οποία το μόνο 
θέμα που θέτει είναι 
“να συναντηθεί με τον 
Πρωθυπουργό να του 
εξηγήσει”. Για να μην 
τους αδικούμε, δε, τα ίδια 
λέει και στην ΚΕΔΕ αυτή 
η παράταξη.

Μάλλον άλλοθι προε-
τοιμάζει η ανακοίνωση 
αυτή, επειδή στην προ-
ηγούμενη απόπειρα να 
δοθεί κομμάτι σε ιδιώτη 
υπήρξαν σφοδρές αντι-
δράσεις.
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Ανοιχτή παραμένει η υπόθεση του καζίνο
Εκκρεμούν 3 προσφυγές ακόμα, επισημαίνει η «Επιτροπή Αγώνα κατά της μετεγκατάστασης του καζίνο», 
που δηλώνει πως συνεχίζει τον αγώνα της

Συνεχίζονται οι νομικές διαδικασίες 
για τη μετεγκατάσταση του καζίνο, 
παρά την πρόσφατη απόφαση του 
Συμβουλίου της Επικρατείας (ΣτΕ), 
που απέρριψε τις δύο από τις πέντε 
αιτήσεις ακύρωσης του σχετικού 
Προεδρικού Διατάγματος, το οποίο 
επιτρέπει τη λειτουργία του καζίνο 
στο Μαρούσι. Ως εκ τούτου, παρα-
μένουν ακόμα τρεις αιτήσεις ακύ-
ρωσης στο «τραπέζι», για τις οποίες 
ακόμα δεν υπάρχει απόφαση. Έτσι, η 
Επιτροπή υπογραμμίζει πως ο αγώ-
νας κατά της μεταφοράς συνεχίζεται, 
καλώντας σωματεία, φορείς, παρα-
τάξεις και κατοίκους της περιοχής να 
συμμετέχουν στις συνελεύσεις και τις 
κινητοποιήσεις του επόμενου διαστή-
ματος. 

Σημειώνεται, πως για τις δύο αιτήσεις 
το ΣτΕ έκρινε ότι μπορεί να αναγερ-
θεί καζίνο εντός αστικής περιοχής, 
αλλά και πως η μεταστέγαση γίνεται 
για λόγους δημοσίου συμφέροντος. 
«Με λύπη διαπιστώνουμε πως το 
συγκεκριμένο τμήμα του ΣτΕ θεωρεί 
ότι δημόσιο συμφέρον είναι τα 
κέρδη των επιχειρηματιών και του 
ΤΑΙΠΕΔ (μετόχων του καζίνο) και όχι 
η προστασία της ποιότητας ζωής των 
κατοίκων όλου του λεκανοπεδίου 
από την πολεοδομική υποβάθμιση και 
τον εθισμό στο τζόγο πολυτελείας», 
σχολιάζει η Επιτροπή. Μάλιστα, το-
νίζει πως το ΣτΕ αποδέχεται πως η 
Λ. Κηφισίας, δεν έχει κυκλοφορι-

ακό πρόβλημα, «επειδή έτσι απλά 
το αναφέρει η Στρατηγική Μελέτη 
Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων 
(ΣΜΠΕ) που συντάχθηκε από τον ίδιο 
τον φορέα της “επένδυσης”». 

«Δημόσιο συμφέρον» η ρουλέτα 
– Συνταγματικά τα ιδιωτικά πα-
νεπιστήμια

Ειδικά μετά τις συνταρρακτικές εξε-
λίξεις στην υπόθεση των Τεμπών, 
άρχισε να αποτυπώνεται ακόμα πιο 
έντονα η μεγάλη δυσπιστία των πο-
λιτών προς τη Δικαιοσύνη. Σε έρευ-
να της Public Issue τον Μάρτιο του 
‘25 καταγράφεται πως μόλις το 24% 
εμπιστεύεται τη Δικαιοσύνη και 
τους δικαστές. Σε αυτό το πλαίσιο 
δημοσιεύτηκε η απόφαση του ΣτΕ 
περί δημοσίου συμφέροντος της με-
ταφοράς του καζίνο, ενώ το τελευ-
ταίο «χτύπημα» ήταν η απόφαση περί 
συνταγματικότητας των ιδιωτικών 
πανεπιστήμιων. 
Εδώ, μάλιστα, η ανάγνωση των άρ-
θρων του Συντάγματος προκαλεί αλ-
γεινή εντύπωση. 
Το άρθρο 16 αναφέρει ρητά πως «η 
ανώτατη εκπαίδευση παρέχεται απο-
κλειστικά από ιδρύματα που αποτε-
λούν νομικά πρόσωπα δημοσίου 
δικαίου», αλλά και πως «η σύσταση 
ανωτάτων σχολών από ιδιώτες 
απαγορεύεται». Με κάποιο τρόπο, 
λοιπόν, το «απαγορεύεται» ερμηνεύ-
τηκε ως «επιτρέπεται» από το ΣτΕ.
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Η φορολογία βάσει «πλασματικών κερδών», 
η τάχιστη απόφαση του ΣτΕ για τον φορολο-
γικό νόμο, τα βάρη των ελευθέρων επαγγελ-
ματιών και τα στρατηγικά προβλήματα της 
ελληνικής οικονομίας στο επίκεντρο της συ-
ζήτησης του Απ. Ντάλλα και του Δ. Τσεκούρα 
στο «Συμβαίνει Τώρα».

Ο αντιπρόεδρος της Ένωσης Φοροτεχνι-
κών Ελευθέρων Επαγγελματιών Αττι-
κής  (Ε.Φ.Ε.Ε.Α.),  Απόστολος Ντάλλας, 
μίλησε στην ΕΚΦΡΑΣΗ  και τον Δημήτρη 
Τσεκούρα για την πρόσφατη απόφαση του 
Συμβουλίου της Επικρατείας για τον φορο-
λογικό νόμο. Όπως είπε χαρακτηριστικά, 
πρόκειται για τη «δεύτερη πιο γρήγορη 
απόφαση του ΣτΕ», ενώ η πρώτη ήταν 
αυτή που «επέτρεπε στα funds να προχω-
ρούν σε πλειστηριασμούς».

«Φορολογούμαστε 
για πλασματικά κέρδη»

Ο κ. Ντάλλας εξήγησε πως με το νέο φορο-
λογικό οι ελεύθεροι επαγγελματίες «φορο-
λογούμαστε για πλασματικά κέρδη». Συ-
γκεκριμένα υπολογίζεται ότι μια επιχείρηση 
έχει τουλάχιστον 15.000 ευρώ κέρδη και 
φορολογείται με βάση αυτά, ακόμα και αν 
δεν υπάρχουν. Υποστήριξε, ότι με αυτή τη 
συνθήκη χιλιάδες μικρές ατομικές επι-
χειρήσεις κινδυνεύουν με κλείσιμο.

Άλλωστε, όπως είπε, στόχος είναι η συρ-
ρίκνωση των μικρομεσαίων επιχειρή-
σεων. «Σε δημόσιες τοποθετήσεις υποστή-
ριζαν κυβερνητικοί ότι θα έπρεπε να κλεί-
σουν μέχρι το 2027 200.000 επιχειρήσεις», 
επισημαίνοντας και το  σχέδιο Πισσαρί-

δη για την ελληνική οικονομία. Χαρακτηρι-
στικά, σύμφωνα με τον κ. Ντάλλα, ότι από 
το Ταμείο Ανάμακαμψης έλαβαν χρήμα-
τα μόλις 89 επιχειρήσεις.
Παράλληλα, ο αντιπρόεδρος της Ε.Φ.Ε.Ε.Α. 
αναφέρθηκε γενικότερα στα προβλήματα 
που αντιμετωπίζουν οι ελεύθεροι επαγγελ-
ματίες, στα οποία έχει προστεθεί πλέον η 
«βίαιη ψηφιοποίηση». «MyData, ψηφιακό 
πελατολόγιο κ.ά. επιβαρύνουν σημαντικά 
τις επιχειρήσεις», πρόσθεσε.

Η πραγματικότητα για τη φοροδι-
αφυγή και τα πλεονάσματα

«Λαθρεμπόριο καυσίμων, καπνικών και 

off-shore έχουν επιβαρύνει με φορο-
διαφυγή 15 εκ. ετησίως, έλεγε το 2012 
ο τότε γενικός γραμματέας Διαφάνειας», 
υπενθύμισε ο κ. Ντάλλας, σχετικά με τη συ-
ζήτηση για τη φοροδιαφυγή, που στοχεύει 
κυρίως στους ελεύθερους επαγγελματίες. 
Τόνισε πως η κυβέρνηση θα έπρεπε να ξε-
κινήσει από εκεί, που υπάρχουν και περισ-
σότερα χρήματα να λάβει.

Τέλος, σχολίασε τη γενικότερη κατά-
σταση της οικονομίας, τονίζοντας ότι «η 
πραγματικότητα θυμίζει εποχές ‘12 με 
κλειστές επιχειρήσεις». Υποστήριξε ότι 
υπάρχει πρόβλημα παραγωγικότητας και 
έχουμε μια «δήθεν» ανάπτυξη, χωρίς κα-

μία αύξηση στις παραγωγικές επενδύσεις, 
ενώ τα κέρδη των μικρών επιχειρήσεων 
συρρικνώνονται. Έτσι υπογράμμισε πως 
τα  πλεονάσματα  της κυβέρνησης βασί-
ζονται στην υπερφορολόγηση  και τα αυ-
ξημένα έσοδα από τον ΦΠΑ λόγω της 
ακρίβειας.

 

Απ. Ντάλλας: 
Θέλουν μέχρι το ‘27 να κλείσουν 200.000 μικρομεσαίες επιχειρήσεις 

ΣΥΝΕΝΤΕΥΞΗ
 

Γ. Φλωράς: 12 εκ. συνδρομητές κινητής 
δικαιούνται αποζημίωση 10.000 ευρώ 
Το μεγάλο σκάνδαλο της παραβί-
ασης του απορρήτου των επικοι-
νωνιών 12.000.000 συνδρομη-
τών κινητής τηλεφωνίας από την 
Cosmote αναδεικνύει στη  συνέ-
ντευξή του στο Βασίλη Καραβά-
κο, στο στούντιο της Έκφρασης, με 
λεπτομέρειες και στοιχεία ο  Γιώρ-
γος Φλωράς.

«Δεν υφίσταται απόρρητο επικοι-
νωνιών στην Ελλάδα», είπε χαρα-
κτηριστικά. Μάλιστα, τόνισε πως η 
κυβέρνηση έχει «θάψει» την υπό-
θεση, παρ’ όλο που πρόκειται για τη 
«μεγαλύτερη παραβίαση του απορ-

ρήτου των τηλεπικοινωνιών 
στην Ελλάδα». Σύμφωνα με 
τον κ. Φλωρά, «κάθε συνδρο-
μητής που έχει παραβιαστεί 
το απόρρητο των επικοινω-
νιών του, ανεξάρτητα σε ποια 
εταιρεία βρισκόταν δικαιού-
ται αποζημίωση, το ελάχιστο 
10.000 ευρώ. 

Η σελίδα που διατηρεί ο Γ. Φλω-
ράς με όλες τις πληροφορίες: 
www.12millionleakscandal.
com/homeen/
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  Με ανακοίνωση του η Κ.Ο. Λυκόβρυ-
σης – Πεύκης του ΚΚΕ ασκεί κριτι-
κή στην επίσκεψη  Μητσοτάκη  στην 
Πεύκη, στο συνεδριακό κέντρο του 
ΕΟΠΥΥ, κάνοντας λόγο για «φιέστα». 
«Άραγε οι κύριοι της Δημοτικής Αρ-
χής που υποδέχθηκαν τον πρωθυ-
πουργό και τον Υπουργό Υγείας να 
ψέλλισαν τίποτα  για την απόφαση 
που είχε πάρει το δημοτικό συμβού-
λιο για τη δημιουργία κέντρου υγείας 
στη Λυκόβρυση. Μάλλον όχι γιατί το 
συγκεκριμένο οικόπεδο που είχε χα-
ρακτηριστεί ως κέντρο υγείας πλέον 
λειτουργεί ως χώρος στάθμευσης», 
σχολιάζει ακόμα. 

  Το 1ο Παιδικό Φεστιβάλ στη Με-
ταμόρφωση πραγματοποιήθηκε το 
Σάββατο 14 Ιουνίου στο ανοιχτό γήπε-
δο μπάσκετ “Κώστας Αρβανίτης”. Το 

φεστιβάλ περιλάμβανε χορό, μουσι-
κή, θεατρικά δρώμενα, καλλιτεχνικά 
εργαστήρια, bubble show, mascots, 
face painting και ξυλοπόδαρο. 

  Οι αθλητές του συλλόγου Taekwondo 
«Ατταλος Μεταμόρφωσης» διακρί-
θηκαν στο πρόσφατο Α’ Πανελλήνιο 
Κύπελλο. Συγκεκριμένα, υπό την 
καθοδήγηση του δασκάλου Γιώργου 
Βαφειάδη χρυσά μετάλλια κατέκτη-
σαν ο Γιώργος Μίγγος (-59 κιλά εφή-
βων) και η Κατερίνα Πλαϊτάκη (-68 
κιλά νεανίδων), ασημένιο μετάλλιο 
κατέκτησε ο Δημήτρης Λιακόπου-
λος (-61 κιλά παίδων), ενώ χάλκινα 
μετάλλια κατέκτησαν η Κωνσταντίνα 
Θάνου (-55 κιλά κορασίδων) και η 
Αφροδίτη Παρασκευοπούλου (-41 
κιλά κορασίδων). 

   Έρχεται το 13ο 
Φεστιβάλ Κα-
ραγκιόζη στη 
Νέα Ιωνία. Φέ-
τος θα είναι 
α φ ι ε ρ ω μ έ ν ο 
στα 100 χρόνια 
του Πανελληνί-
ου Σωματείου 
Θεάτρου Σκιών. 
Οι παραστάσεις 
ξεκινούν τη Δευτέρα 16 Ιουνίου και 
ολοκληρώνονται το Σάββατο 21 Ιου-
νίου. 

  Να βρεθεί μια δίκαιη λύση εξυπηρέτη-
σης του χρέους, με μια προκαταβολή 
και μηνιαίες δόσεις, για την οικογέ-
νεια των ηλικιωμένων με επιβαρυ-
μένη υγεία, που ζει στη Νέα Ιωνία 

μαζί με την άνεργη κόρη τους και το 
πεντάχρονο εγγονάκι τους, απαίτησε 
η  Επιτροπή Σωματείων και Μαζι-
κών Φορέων Ν. Ιωνίας ενάντια 
στους πλειστηριασμούς και τις κα-
τασχέσεις, με διαμαρτυρία στην έδρα 
της «REOCO». «Την ίδια ώρα όμως τα 
κοράκια επικοινωνούσαν με την γυ-
ναίκα και της ζητούσαν να φύγει από 
το σπίτι της και να βρει άλλο. Ντροπή! 
Είναι αδίστακτοι!», τονίζει η Επιτροπή. 

  Το ΚΕ.ΜΙ.ΠΟ. και η πόλη της Ν. Ιω-
νίας  αποχαιρετούν τον λογοτέχνη, 
συγγραφέα και δημιουργό των εκδό-
σεων “ΙΩΛΚΟΣ”, Γιάννη Κορίδη που 
“έφυγε” από τη ζωή στις 7 Ιουνίου 

2025. Ο κ. Κορίδης 
ήταν από τα πρώτα 
μέλη των διοική-
σεων του Κέντρου 
Σπουδής και Ανά-
δειξης Μικρασια-
τικού Πολιτισμού 
(ΚΕ.ΜΙ.ΠΟ.) δήμου 

Ν. Ιωνίας από το 2003 έως το 2008, 
βοήθησε στο δημιουργικό και λογο-
τεχνικό μέρος της ανάδειξης και με-
λέτης του Μικρασιατικού Ελληνισμού 
και Πολιτισμού.

Ειδήσεις εν συντομία
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Αξιολόγηση μαϊμού!
Σε φιάσκο εξελίχθηκε η δήθεν 
αξιολόγηση Δήμων και Περίφε-
ρειών από τους πολίτες,  στην 
οποία προχώρησε η κυβέρνηση.
Στην διαδικασία πήρε μέρος πε-
ρίπου το 1% όσων είχαν δι-
καίωμα, ενώ από τα ευρήματα 
της αξιολόγησης προκύπτει ότι 
κάποιοι έκαναν οργανωμένες 
παρεμβάσεις, με τον απλό τρόπο, 
στέλνοντας δηλαδή οργανωμένα 
κάποιους να συμμετέχουν!

Δημοτικά Ιατρεία: 
1ος πανελλαδικά ο Τύρναβος 
(δέν έχει), 8η η Μεταμόρφω-
ση (δεν λειτουργούν)!
Τρανταχτό παράδειγμα η βαθμο-
λογία για τα δημοτικά ιατρεία 
όπου ο Δήμος Τυρνάβου βρέ-
θηκε πρώτος πανελλαδικά ενώ 
δεν έχει δημοτικά ιατρεία! 
Στην 8η θέση πανελλαδικά βρέθηκε 
η Μεταμόρφωση στην οποία δεν 
λειτουργούν τα δημοτικά ιατρεία!                                                                 

Ήταν τέτοιο το χάλι αυτής της δι-
αδικασίας όπου μέχρι και οι κυ-
βερνητικοί δήμαρχοι σε ΚΕΔΕ 
και ΠΕΔΑ πνέουν μένεα κατά 
της δήθεν ευρηματικής επι-
λογής της κυβέρνησης. Ήταν 
απλά ένα τερτίπι στην   προσπά-
θεια να πείσουν ότι όλοι αξιολο-
γούνται, ενόψει και της προσπά-
θειας κατάργησης της μονιμότη-
τας και επιστροφής στις εποχές 
της πλατείας Κλαυθμώνος.

Βρέθηκε ένας! 
Βρέθηκε όμως και ένας Δήμαρ-
χος που έκανε δήλωση θριαμβου 
για τα αποτελέσματα της αξιολό-
γησης: Ο Δήμαρχος Μεταμόρ-
φωσης Στράτος Σαραούδας! 
Ανέφερε τα γνωστά “..ο λαός μας 
επιβραβεύει….. είμαστε σε καλό 
δρόμο….. μαζί προχωράμε…. το 
έργο μας φαίνεται...κλπ”, προ-
σπαθώντας για μία ακόμα φορά 
δείξει κάποια επιτυχία η οποία 

δεν υπάρχει.
Με ανακοίνωση απάντησε η 
Συμμαχία Πολιτών για τη Με-
ταμόρφωση:

- Όγδοος Δήμος για τα δημοτικά 
ιατρεία όταν αυτά δεν λειτουρ-
γούν!
- Αξιολογήθηκε με 3,4 για τη δη-
μοτική αστυνομία όταν δεν έχει 
δημοτική αστυνομία! 
- Αξιολογήθηκε με 4 για την Πο-
λεοδομία που δεν έχει!

«Γελάνε και τα - πολλά- τσιμέντα 
που έχουν πέσει στην πόλη μας, 
με τα καμώματα του «επιτελικού» 
κράτους και της “επιτελικής” 
Μεταμόρφωσης των “αρίστων” 
- στην παραπληροφόρηση», σχο-
λιάζει η παράταξη, τονίζοντας ότι 
«το έχουν ξανακάνει, με “βρα-
βεία” σε διαγωνισμό ιδιωτικής 
εταιρείας, όπου η συμμετοχή 
ήταν επί πληρωμή». 

Μία σημαντική εκδήλωση - συζήτηση 
διοργανώνεται για τις επιπτώσεις της 
καύσης απορριμμάτων, η οποία προ-
ωθείται από την κυβέρνηση μέσω νο-
μοσχεδίου που αναμένεται να κατατεθεί 
το επόμενο διάστημα. Η εκδήλωση θα 
πραγματοποιηθεί την Πέμπτη 19 Ιου-
νίου 2025, στις 7 μ.μ., στη Βίλα Στέλλα 
(Γαλήνης & Σοφίας, Ηράκλειο Αττικής).
Ήδη πυκνώνουν οι αντιδράσεις από πο-
λίτες και οργανώσεις, εξαιτίας των σο-
βαρών προβλημάτων που δημιουργεί 

αυτή η μέθοδος διαχείρισης. Σύμφω-
να με εκτιμήσεις, το κόστος ανά τόνο 
απορριμμάτων θα εκτοξευθεί σε 
πάνω από 300€, όταν σήμερα ανέρ-
χεται μόλις στα 80€. Είναι σαφές ότι 
τα δημοτικά τέλη θα πολλαπλασια-
στούν.
Εξίσου σημαντικές είναι και οι βαριές 
περιβαλλοντικές επιπτώσεις που 
έχουν καταγραφεί σε χώρες όπως η 
Ελβετία, όπου η καύση απορριμμάτων 
έχει προκαλέσει σοβαρά προβλήματα. 

Στην Ελλάδα, υπάρχει ήδη η δραματική 
εμπειρία του Βόλου, με το εργοστάσιο 
της Lafarge που καίει απορρίμματα ως 
καύσιμο.
Η εκδήλωση πραγματοποιείται στο 
πλαίσιο της πρωτοβουλίας του «Δυ-
τικού Μετώπου» για την αντίσταση 
στην καύση των απορριμμάτων. Τη 
διοργανώνουν πέντε δημοτικές κινή-
σεις από όμορους δήμους, που έχουν 
πάρει ξεκάθαρη θέση ενάντια στην καύ-
ση και υπέρ της διαχείρισης των απορ-

ριμμάτων στην πηγή.

Οι δημοτικές κινήσεις που διοργα-
νώνουν την εκδήλωση είναι:
 Ενότητα για τη Νέα Ιωνία
  Κοινωνίας Βήμα (Ν. Φιλαδέλφεια 

- Ν. Χαλκηδόνα)
 ΠΝΟΗ Συνεργασίας (Ηράκλειο)
  Συμμαχία για την Ανατροπή στο 

Μαρούσι
  Συμμαχία Πολιτών για τη Μετα-

μόρφωση

Επικαιρότητα

Όχι στην καύση των απορριμμάτων λένε 5 δημοτικές κινήσεις


